
 

 

 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІІ скликання 

Постійна комісія  

з питань освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту 

 

ПРОТОКОЛ 

 

21.01.2025 м. Черкаси № 26 

 

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 
 

Всього членів комісії – 7 
 

Присутні члени постійної комісії – 4: Данилевський Валерій, Волочай Тетяна, 

Коваль Віталій, Топчій Ірина.  

Відсутні члени постійної комісії – 3: Калініченко Катерина, Похольчук Роман, 

Руда Наталія. 

 

Головуючий – Данилевський Валерій, голова постійної комісії. 

Секретар засідання – Волочай Тетяна, секретар постійної комісії.  

Поіменне голосування проводить – Волочай Тетяна. 

 

Присутні запрошені: 

 Даценко Оксана – кандидат  на посаду директора комунального закладу 

«Золотоніський академічний ліцей «Імпульс» Черкаської обласної ради»; 

 Мазур  Людмила – начальник управління юридичного забезпечення та 

роботи з персоналом виконавчого апарату обласної ради; 

Сімушіна Оксана – заступник начальника Управління – начальник відділу 

дошкільної, загальної середньої, інклюзивної та позашкільної освіти 

Управління освіти і науки Черкаської обласної державної адміністрації; 

Солодкий Іван – начальник Управління у справах сім’ї, молоді та спорту 

Черкаської обласної державної адміністрації; 

Шабатін Олександр – начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини Черкаської обласної державної адміністрації. 

 

В засіданні взяли участь:  

Сущенко Роман – перший заступник голови Черкаської обласної ради; 

Шамрай Олександр – заступник голови Черкаської обласної державної 

адміністрації.  
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Порядок денний: 
 

1. Про призначення Оксани Даценко на посаду директора комунального 

закладу «Золотоніський академічний ліцей «Імпульс» Черкаської обласної 

ради» 

Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

2. Про виконання рішення Черкаської обласної ради від 17.06.2022 

№ 13-22/VІIІ «Про програму розвитку фізичної культури і спорту в області на 

2022 – 2024 роки»  

Доповідає: 

Солодкий  

Іван Володимирович 

 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді                    

та спорту Черкаської обласної державної 

адміністрації 

3. Про програму розвитку фізичної культури і спорту в області на 2025-

2029 роки  

Доповідає: 

Солодкий  

Іван Володимирович 

 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді                    

та спорту Черкаської обласної державної 

адміністрації 

4. Про хід виконання рішення обласної ради від 04.06.2021 № 7-12/VІIІ 

«Про обласну соціальну програму запобігання та протидії домашньому 

насильству та насильству за ознакою статі на період до 2025 року»   

 Доповідає: 

Солодкий  

Іван Володимирович 

 

- начальник Управління у справах сім’ї, молоді                    

та спорту Черкаської обласної державної 

адміністрації 

5. Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 22.12.2023 

№ 22-7/VІIІ «Про Обласну програму «Реформування системи шкільного 

харчування на період до 2029 року»  

Доповідає: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна  

- заступник начальника Управління – начальник відділу 

дошкільної, загальної середньої, інклюзивної та 

позашкільної освіти Управління освіти і науки 

Черкаської обласної державної адміністрації 

6. Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 10.09.2021 

№ 8-21/VІIІ «Про Програму підтримки діяльності осередків національних 

творчих спілок Черкаської області на 2022-2026 роки»   

 Доповідає: 

Шабатін 

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини Черкаської обласної 

державної адміністрації 

https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/5_2025.zip
https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/5_2025.zip
https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/5_2025.zip
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7. Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 18.08.2023              

№ 20-12/VIІІ «Про Програму поповнення бібліотечних фондів у Черкаській 

області на 2024-2030 роки»  

Доповідає: 

Шабатін 

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини Черкаської обласної 

державної адміністрації 

8. Про план роботи постійної комісії обласної ради  з питань  освіти, науки, 

культури, молодіжної політики та спорту на 2025 рік  

Доповідає: 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

освіти, науки, культури, молодіжної політики та 

спорту  
 

Данилевський Валерій поінформував про питання які вносяться до 

проєкту порядку денного. Запитав у членів постійної комісії чи є у них 

доповнення, зауваження  до порядку денного засідання? 

Пропозиції не надходили. 

Данилевський Валерій поставив на голосування пропозицію голосувати 

за порядок денний. 
 

Голосування за порядок денний за основу і в цілому: 
 

«За» - 4 (Волочай Тетяна, Данилевський Валерій, Коваль Віталій,                    

Топчій Ірина),  

«Проти» -0,  

«Утримались» - 0,  

«Не голосували» - 0. 

(порядок денний ухвалено) 
 

1. СЛУХАЛИ:  

  Мазур Людмилу – Про призначення Оксани Даценко на посаду директора 

комунального закладу «Золотоніський академічний ліцей «Імпульс» Черкаської 

обласної ради». 

 Мазур Людмила відмітила, що Оксана Даценко визнана переможцем 

конкурсного відбору на посаду директора комунального закладу 

«Золотоніський академічний ліцей «Імпульс» Черкаської обласної ради» та 

коротко поінформувала членів постійної комісії про її освіту та трудову 

діяльність.  

 Проєкт рішення додається (додаток 1). 

 

В обговоренні взяли участь: Коваль Віталій, Топчій Ірина, Сімушіна Оксана. 

 

 Данилевський Валерій поставив на голосування пропозицію підтримати 

проєкт рішення обласної ради «Про призначення Оксани Даценко на посаду 

директора комунального закладу «Золотоніський академічний ліцей «Імпульс» 

https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/5_2025.zip
https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/5_2025.zip
https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/5_2025.zip
https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/159_2024.zip
https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/159_2024.zip
https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/159_2024.zip
https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/5_2025.zip
https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/5_2025.zip
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Черкаської обласної ради»  та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 

Голосування: 
 

 «За» - 4 (Волочай Тетяна, Данилевський Валерій, Коваль Віталій,                    

Топчій Ірина),  

«Проти» -0,  

«Утримались» - 0,  

«Не голосували» - 0. 

(рішення ухвалено) 

ВИРІШИЛИ:  

 підтримати проєкт рішення обласної ради «Про призначення Оксани 

Даценко на посаду директора комунального закладу «Золотоніський 

академічний ліцей «Імпульс» Черкаської обласної ради»  та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок від 21.01.2025 № 26/1 додається (додаток 2). 

 

2. СЛУХАЛИ:  

 Солодкого Івана – Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради 

від 17.06.2022 № 13-22/VІIІ «Про програму розвитку фізичної культури і спорту 

в області на 2022 – 2024 роки». 

Солодкий Іван зазначив, що незважаючи на військовий стан спортивна 

галузь приносить результати. У 2024 році було проведено значну кількість 

обласних змагань. А також більше 150 змагань Черкащина приймала 

Всеукраїнського рівня. Зокрема змагання із кінного спорту, греко-римської 

боротьби, велоспорту, триатлону, теквондо, карате, одномоторного судно- 

модельного спорту, бодібілдингу, фітнесу, боулінгу, вітрильному спорту, 

спортивних танців, баскетболу, тенісу, волейболу, боксу та інших.  

Відмітив, що  за минулий рік 37 спортсменів області здобули спортивні 

звання. Зокрема, майстер спорту України присвоєно 33 спортсменам, майстер 

спорту України міжнародного класу - 3 спортсменам та один спортсмен 

отримав звання заслужений майстер спорту України.  

Також, відмітив, що 2024 рік – олімпійський і спортсмени з нашої області 

здобули 2 срібні олімпійські медалі. Шість спортсменів області брали участь у 

параолімпійських змаганнях та здобули одну золоту та 2 бронзові медалі. 
 

Інформація про виконання рішення Черкаської обласної ради від 

17.06.2022 № 13-22/VІIІ «Про програму розвитку фізичної культури і спорту в 

області на 2022 – 2024 роки» за 2024 рік додається (додаток 3). 
 

В обговоренні взяли участь: Топчій Ірина, Коваль Віталій, Солодкий Іван. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Коваль Віталій, який запитав про ситуацію, яка склалася з гімнастом 

Іллею Ковтуном. 

Солодкий Іван поінформував про те, що Ілля Ковтуна після олімпіади не 

повертався в Україну. В грудні його тренер  написала заяви про звільнення і на 

сьогоднішній день ні Ковтун, ні його тренер в ШВСМ не числяться. Зазначив, 

https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/5_2025.zip
https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/5_2025.zip
https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/5_2025.zip
https://www.oblradack.gov.ua/docs/ses/2024/27/5_2025.zip
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що всі виплати, що від області та від міста були можливі у 2024 році, він 

отримував. Отримував подвійну стипендію, також грантову стипендію і всі 

виплати за призові місця. На 2025 рік заявок на виплати від них не надходило. 

Повідомив, що за свій вчинок Ілля Ковтун отримає як мінімум річну 

дискваліфікацію.  

Коваль Віталій, який відмітив, що перш за все це поганий міжнародний 

вчинок, а по друге це буде психологічно негативно впливати на молодих 

спортсменів. 
 

Данилевський Валерій поставив на голосування пропозицію інформацію 

про виконання рішення Черкаської обласної ради від 17.06.2022 № 13-22/VІIІ 

«Про програму розвитку фізичної культури і спорту в області на 2022 – 2024 

роки» взяти до відома. 

Голосування: 
 

 «За» - 4 (Волочай Тетяна, Данилевський Валерій, Коваль Віталій,                    

Топчій Ірина),  

«Проти» -0,  

«Утримались» - 0,  

«Не голосували» - 0. 

(рішення ухвалено) 

ВИРІШИЛИ:  

інформацію про виконання рішення Черкаської обласної ради                                            

від 17.06.2022 № 13-22/VІIІ «Про програму розвитку фізичної культури і спорту 

в області на 2022 – 2024 роки» взяти до відома. 

Висновок від 21.01.2025 № 26/2  додається (додаток 4). 

 

3. СЛУХАЛИ:  

 Солодкого Івана – Про програму розвитку фізичної культури і спорту                           

в області на 2025-2029 роки. 

 Солодкий Іван поінформував про те, що програма не зазнала значних змін, 

додалися тільки нові заходи.  
 

Проєкт рішення  додається (додаток 5). 
 

 Данилевський Валерій поставив на голосування пропозицію підтримати 

проєкт рішення обласної ради «Про програму розвитку фізичної культури і 

спорту в області на 2025-2029 роки» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Голосування: 

 «За» - 4 (Волочай Тетяна, Данилевський Валерій, Коваль Віталій,                    

Топчій Ірина),  

«Проти» -0,  

«Утримались» - 0,  

«Не голосували» - 0. 

(рішення ухвалено) 
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ВИРІШИЛИ:  

 підтримати проєкт рішення обласної ради «Про програму розвитку 

фізичної культури і спорту в області на 2025-2029 роки» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок від 21.01.2025 № 26/3 додається (додаток 6). 

 

4. СЛУХАЛИ:  

 Солодкого Івана – Про хід виконання рішення обласної ради від 

04.06.2021 № 7-12/VІIІ «Про обласну соціальну програму запобігання та 

протидії домашньому насильству та насильству за ознакою статі на період до 

2025 року». 

Солодкий Іван поінформував про те, що для запобігання таких ганебних 

явищ, як домашнє насильство в області створені робочі групи до складу, яких 

входять працівники правоохоронних органів, соціальної служби, охорони 

здоров’я, місцевого самоврядування, прокуратури. Також в області створені 

установи, які надають послуги у даній сфері. Зокрема, притулок у м. Умань, 

денні центри в Новодмитрівській, Городищенській, Уманській, Вознесенській 

громадах. Спеціалізована служба створена у Уманській громаді, створено 12 

мобільних бригад. Структурами, які здійснюють заходи щодо попередження 

насильства, 39 осіб направлено на програму для кривдників, з них пройшло 27 

осіб.  

Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 04.06.2021                          

№ 7-12/VІIІ «Про обласну соціальну програму запобігання та протидії 

домашньому насильству та насильству за ознакою статі на період до 2025 року» 

додається (додаток 7). 

Данилевський Валерій поставив на голосування пропозицію інформацію 

про хід виконання рішення обласної ради від 04.06.2021 № 7-12/VІIІ «Про 

обласну соціальну програму запобігання та протидії домашньому насильству та 

насильству за ознакою статі на період до 2025 року»   взяти до відома. 
 

Голосування: 
 

 «За» - 4 (Волочай Тетяна, Данилевський Валерій, Коваль Віталій,                    

Топчій Ірина),  

«Проти» -0,  

«Утримались» - 0,  

«Не голосували» - 0. 

(рішення ухвалено) 

ВИРІШИЛИ:  

інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 04.06.2021       

№ 7-12/VІIІ «Про обласну соціальну програму запобігання та протидії 

домашньому насильству та насильству за ознакою статі на період до 2025 року»   

взяти до відома. 

Висновок від 21.01.2025 № 26/4 додається (додаток 8). 
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5. СЛУХАЛИ:  

Сімушіну Оксану – Про хід виконання рішення Черкаської обласної ради 

від 22.12.2023 № 22-7/VІIІ «Про Обласну програму «Реформування системи 

шкільного харчування на період до 2029 року». 

Тези до  виступу  додаються (додаток 9). 

Інформація про стан виконання Обласної програми «Реформування 

системи шкільного харчування на період до 2029 року» додається (додаток 10). 

 

Данилевський Валерій поставив на голосування пропозицію інформацію 

про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 22.12.2023 № 22-7/VІIІ 

«Про Обласну програму «Реформування системи шкільного харчування на 

період до 2029 року» взяти до відома.  
 

Голосування: 
 

 «За» - 4 (Волочай Тетяна, Данилевський Валерій, Коваль Віталій,                    

Топчій Ірина),  

«Проти» -0,  

«Утримались» - 0,  

«Не голосували» - 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ:  

 інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 

22.12.2023 № 22-7/VІIІ «Про Обласну програму «Реформування системи 

шкільного харчування на період до 2029 року»   взяти до відома.  

 Висновок від 21.01.2025 № 26/5 додається (додаток 11). 

 

6. СЛУХАЛИ:  

 Шабатіна Олександра – Про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 10.09.2021 № 8-21/VІIІ «Про Програму підтримки діяльності осередків 

національних творчих спілок Черкаської області на 2022-2026 роки». 

Шабатін Олександр зазначив, що протягом 2024 року активно 

реалізовувались заходи Програми підтримки діяльності осередків національних 

творчих спілок на теренах Черкаської області. У повній мірі реалізовано весь 

план заходів, які передбачає Програма. Зосереджувалися на  заходах з нагоди 

вшанування Т. Г. Шевченка.  Звертали увагу на проведення заходів зі 

збереження і розвитку національно-культурної самобутності. Проводили 

різноманітні фестивалі, симпозіуми, виставки, пленери. Відбувалися заходи 

шодо вшанування Симоненка. Приділялась увага щодо відзначення різних 

пам’ятних дат видатних діячів культури. Активно проводились заходи                    

з популяризації  української мови і читання, заходи з нагоди Дня української 

писемності та мови. Також інші заходи на реалізацію плану заходів Програми.  

Традиційно в рамках Програми проведено конкурс і відібрано ряд 

проєктів з підтримки творчих спілок. На 2024 рік відповідно до програми 

здійснювалося фінансування діяльності осередків національних творчих спілок 

на суму 200 000 грн. Назвав проєкти, які були відібрані комісією. 
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На 2025 рік традиційно виділено 200 000 грн на функціонування даного 

формату; відбір проєктів від обласних осередків національних творчих спілок 

вже розпочався. 
 

Інформація про стан виконання обласної Програми підтримки діяльності 

осередків національних творчих спілок Черкаської області на 2022-2026 роки 

додається (додаток 12). 

 

Коваль Віталій відмітив, що за ініціативи депутатів проведено зміцнення 

матеріально технічної бази творчої галереї та запитав, що там зроблено? 

Шабатін Олександр поінформував, що перший поверх це майно спілки, 

а підвал, який вони використовують, як майстерні, склади для зберігання і де 

розміщені всі комунікації, це майно обласної ради, яке знаходилось у дуже 

поганому стані.  Завдяки ініціативі Віталія Володимировича були виділені 

кошти та проведено ремонт, завдяки якому галерея повноцінно функціонує. 

Коваль Віталій додав, що було зроблено ремонт підвального 

приміщення, відновлено комунікації та зроблено вентиляцію. 
 

Данилевський Валерій поставив на голосування пропозицію інформацію 

про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 10.09.2021 № 8-21/VІIІ 

«Про Програму підтримки діяльності осередків національних творчих спілок 

Черкаської області на 2022-2026 роки» взяти до відома. 
 

Голосування: 
 

 «За» - 4 (Волочай Тетяна, Данилевський Валерій, Коваль Віталій,                    

Топчій Ірина),  

«Проти» -0,  

«Утримались» - 0,  

«Не голосували» - 0. 

(рішення ухвалено) 
 

ВИРІШИЛИ:  

 інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 

10.09.2021 № 8-21/VІIІ «Про Програму підтримки діяльності осередків 

національних творчих спілок Черкаської області на 2022-2026 роки» взяти до 

відома.  

 Висновок від 21.01.2025 № 26/6 додається (додаток 13). 

 

 Волочай Тетяна підняла питання, стосовно приміщень у місті Черкаси для 

публічних заходів з вимогою заходів безпеки як укриття.  

 

7. СЛУХАЛИ:  

 Шабатіна Олександра – Про хід виконання рішення Черкаської обласної 

ради від 18.08.2023 № 20-12/VIІІ «Про Програму поповнення бібліотечних 

фондів у Черкаській області на 2024-2030 роки». 

Шабатін Олександр зазначив, що на поповнення бібліотечних фондів у 

Черкаській області у 2024 році використано 300,0 тис. грн. Кошти були 

розподілені між трьома закладами: Обласна універсальна наукова бібліотека 
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імені Тараса Шевченка - 150 000 грн,  обласна бібліотека для дітей та обласна 

бібліотека для юнацтва імені Василя Симоненка отримали по 75000 грн. Усі 

книги, які придбані в межах Програми, українською мовою. У 2025 році також 

планується поповнення бібліотечних фондів на відповідну суму. 
 

Інформація про стан виконання обласної Програми поповнення 

бібліотечних фондів у Черкаській області на 2024-2030 роки додається                 

(додаток 14). 
 

Данилевський Валерій поставив на голосування пропозицію інформацію 

про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 18.08.2023 № 20-

12/VIІІ «Про Програму поповнення бібліотечних фондів у Черкаській області 

на 2024-2030 роки» взяти до відома. 
 
 

Голосування: 
 

 «За» - 4 (Волочай Тетяна, Данилевський Валерій, Коваль Віталій,                    

Топчій Ірина),  

«Проти» -0,  

«Утримались» - 0,  

«Не голосували» - 0. 

(рішення ухвалено) 

 

ВИРІШИЛИ:  

 інформацію про хід виконання рішення Черкаської обласної ради від 

18.08.2023 № 20-12/VIІІ «Про Програму поповнення бібліотечних фондів у 

Черкаській області на 2024-2030 роки» взяти до відома.  

 Висновок від 21.01.2025 № 26/7 додається (додаток 15). 

 

8. СЛУХАЛИ:  

 Данилевського Валерія – Про план роботи постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту на 2025 рік. 
 

План роботи постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки, 

культури, молодіжної політики та спорту на 2025 рік додається (додаток 16). 
 

Данилевський Валерій зазначив, що план роботи постійної комісії 

розданий, його обговорювали. 

Данилевський Валерій поставив на голосування пропозицію затвердити 

план роботи  постійної комісії обласної ради  з питань  освіти, науки, культури, 

молодіжної політики та спорту на 2025 рік.  

Зазначив, що у разі надходження пропозицій чи доповнень, розглядати 

їх на засіданнях комісії та при необхідності вносити відповідні зміни та 

доповнення. 
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Голосування: 
 

 «За» - 4 (Волочай Тетяна, Данилевський Валерій, Коваль Віталій,                    

Топчій Ірина),  

«Проти» -0,  

«Утримались» - 0,  

«Не голосували» - 0. 

(план роботи затверджено) 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити план роботи  постійної комісії обласної ради  з питань  освіти, 

науки, культури, молодіжної політики та спорту на 2025 рік.  

В разі надходження пропозицій чи доповнень, розглядати їх на засіданнях 

комісії та при необхідності вносити відповідні зміни та доповнення. 
 

 

Голова постійної комісії                                         Валерій  ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

 

Секретар постійної комісії                          Тетяна ВОЛОЧАЙ    


